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Številka:  0130-42/2016/3 
Datum:  10. 2. 2016  
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

1/2016 seje Zdravstvenega sveta , ki je potekala v sredo, 3. februarja 2016 , v veliki sejni sobi 
v pritličju Ministrstva za zdravje RS, Štefanova 5, Ljubljana, s pričetkom ob 15. uri. 
 
 
PRISOTNI ČLANI ZS:   

• prof. dr. Franc Strle, predsednik, 
• doc. dr. Tonka Poplas Susič, 
• prof. dr. David B. Vodušek, 
• prof. dr. Tadej Avčin, 
• prof. dr. Janez Žgajnar, 
• prof. dr. Radovan Hojs, 
• prof. dr. Maja Rus Makovec, 
• doc. dr.  Maja Sočan, 
• asist. Franc Vindišar, 
• asist. dr. Andreja Čufar, 
• prof. dr. Mitja Košnik, 
• prof. dr. Alojz Ihan, 
• mag. Peter Požun, 
• mag. Suzana Jarc, 
• Nada Irgolič, 
• dr. Aleksandra Stjepanovič Vračar. 

 
OSTALI PRISOTNI:  

• Sandra Tušar, državna sekretarka, 
• Nina Pirnat, državna sekretarka, 
• Anja Bračko, Sektor za razvoj zdravstvenega varstva. 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI:  

• prof. dr. Adolf Lukanović, 
• prof. dr. Metoda Dodič Fikfak, 
• doc. dr. Tit Albreht, 
• Milojka Kolar Celarc, ministrica za zdravje, 
• Mojca Gobec, generalna direktorica Direktorata za javno zdravje, 
• mag. Irena Kirar Fazarinc, generalna direktorica Direktorata za zdravstveno varstvo, 
• Tomaž Glažar, generalni direktor Direktorata za zdravstveno ekonomiko, 
• Samo Fakin, generalni direktor Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije. 

 
 
Sejo Zdravstvenega sveta (v nadaljevanju: ZS) je vodil predsednik Zdravstvenega sveta, prof. 
dr. Franc Strle, po naslednjem DNEVNEM REDU: 
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1. Potrditev predlaganega dnevnega reda. 
2. Potrditev zapisnika 8/2015 seje ZS in pregled realizacije sklepov. 
3. Potrditev zapisnika 2/2015 dopisne seje ZS. 
4. Predlog novega člana Komisije za medicinsko etiko. 
5. Poročilo o delu ZS v letu 2015. 
6. Razno: 

- Poziv članom ZS k pripravi pobud za delo ZS v letu 2016. 
- Informacija o prošnji UKC Maribor za sklic izredne seje ZS zaradi ocene kadrovskih 

priporočil na področju anesteziologije in perioperativne intenzivne medicine v UKC 
Maribor. 

 
Po preštetju navzočih članov ZS je predsednik ZS ugotovil, da je prisotnih 16 članov od 19, torej 
je ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del originalnega zapisnika. 
 
 

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso imeli 
pripomb na dnevni red. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani Zdravstvenega sveta so potrdili predlagani dnevni red seje. 
 
 

Ad 2 – Potrditev zapisnika 8/2015 seje ZS in pregle d realizacije sklepov 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi zapisnika 8/2015 seje ZS z dne 2. 12. 2015 in k 
pregledu realizacije sklepov seje. Člani ZS niso imeli pripomb na zapisnik. Eden od sklepov 
8/2015 seje ZS ni bil realiziran (ad6/3: Poizvedba o stanju priprav spremembe Pravilnika o 
najdaljših dopustnih čakalnih dobah za posamezne zdravstvene storitve in o načinu vodenja 
čakalnih seznamov), saj Ministrstvo za zdravje še ni posredovalo informacije o stanju priprav 
spremembe Pravilnika o najdaljših dopustnih čakalnih dobah za posamezne zdravstvene 
storitve in o načinu vodenja čakalnih seznamov. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so potrdili zapisnik 8/2015 seje ZS z dne 2. 12. 2015 in se seznanili z realizacijo 
sklepov seje.  
 
 

Ad 3 – Potrditev zapisnika 2/2015 dopisne seje ZS 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi ugotovitvenega zapisnika 2/2015 dopisne seje ZS, ki 
je potekala po elektronski pošti od torka, 15. 12. 2015, do petka, 18. 12. 2015, do 12. ure. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so potrdili ugotovitveni zapisnik 2/2015 dopisne seje ZS z dne 18. 12. 2015. 
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Ad 4 – Predlog novega člana Komisije za medicinsko etiko 
 
 
Predsednik ZS je predlagal, da ZS za novega člana Komisije za medicinsko etiko namesto leta 
2014 preminulega prof. dr. Matije Horvata predlaga prof. dr. Matjaža Jereba. ZS je namreč v 
skladu s Pravilnikom o sestavi, nalogah, pristojnostih in načinu dela Komisije Republike 
Slovenije za medicinsko etiko eden od predlagateljev članov Komisije, imenuje pa jo minister. 
Imenovanje prof. dr. Jereba je predlagal predsednik Komisije za medicinsko etiko dr. Božidar 
Voljč. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
ZS je sprejel sklep, da za novega člana Komisije RS za medicinsko etiko namesto preminulega 
prof. dr. Matije Horvata predlaga prof. dr. Matjaža Jereba. 
 
 

Ad 5 – Poro čilo o delu ZS v letu 2015  
 
Predsednik ZS je na kratko povzel Poročilo o delu ZS v letu 2015, ki ga mora ZS v skladu s 
Pravilnikom o Zdravstvenem svetu pripraviti vsako leto. Člani ZS nanj niso imeli pripomb. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so potrdili Poročilo o delu ZS v letu 2015. 
  
 

Ad 6 – Razno 
 

1. Poziv članom ZS k pripravi pobud za delo ZS v letu 2016 
 
Predsednik ZS je člane ZS spodbudil k razmisleku o problematikah, ki bi jih moral obravnavati 
ZS oz. o idejah, ki bi lahko pripomogle k izboljšanju zdravstva (ne parcialno reševanje 
problemov) in predlagal, da jih posredujejo najkasneje en teden pred naslednjo sejo ZS. 
Seznam predlogov bo obravnavan na naslednji seji ZS. 
 
 

2. Informacija o prošnji UKC Maribor za sklic izred ne seje ZS zaradi ocene 
kadrovskih priporo čil na podro čju anesteziologije in perioperativne intenzivne 
medicine v UKC Maribor 

 
Ga. Tušar, državna sekretarka, je na kratko pojasnila problematiko pomanjkanja specialistov 
anesteziologije v UKC Maribor. V UKC Maribor imajo 23 delovišč, na katerih naj bi anesteziologi 
sodelovali pri operacijah (poleg intenzivnih terapij in drugega dela, kjer naj bi še sodelovali), 
zaposlenih imajo pa samo 18 specialistov anesteziologije. Dogajale so se tudi nekatere 
nepravilnosti glede dela specializantov anesteziologije. Ministrstvo za zdravje se intenzivno 
ukvarja z reševanjem te problematike, sprejeti so bili številni ukrepi za blažitev nastale situacije, 
kot je pomoč anesteziologov iz drugih bolnišnic, pripravlja se tudi sklep o interventnem »uvozu« 
anesteziologov. Izpeljanih je bilo več sestankov na to temo, tudi z RSK za anesteziologijo in 
reanimatologijo ter perioperativno intenzivno terapijo in z RSK za kirurgijo, vendar pa do 
dogovora ni prišlo.  
 
Predsednik ZS je menil, da bi moral ZS obravnavati kriterije za anesteziologijo za celotno 
Slovenijo, ki jih morajo pripraviti pristojni RSK-ji. Ni pa pristojen za reševanje problematike 
posameznega zavoda. Člani ZS so se strinjali s tem in poudarili, da se mora pri tem upoštevati 
evropska praksa. Podali so tudi kritiko vodstva UKC Maribor glede organizacije dela oz. 
načrtovanja kadrov. Opozorili so tudi, da anesteziologi postavljajo zelo visoka merila glede na 
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mednarodne standarde. Razrešiti je treba razhajanje v mnenju dveh pristojnih RSK-jev (RSK za 
anesteziologijo in reanimatologijo ter perioperativno intenzivno terapijo in RSK za kirurgijo); 
doseči je treba soglasje in sprejem enotnih kriterijev. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
ZS je sprejel sklep, da bo pozval RSK za anesteziologijo in reanimatologijo ter perioperativno 
intenzivno terapijo in RSK za kirurgijo, da na podlagi objavljenih raziskav in uveljavljenih praks v 
evropskih državah pripravita (skupne) predloge organiziranosti in kadrovskih normativov 
anesteziologije v Sloveniji in jih predstavita na eni od naslednjih sej ZS (predvidoma marca 
2016).  
 
 
Druge razprave pod točko "Razno" ni bilo. 
 
 
1/2016 seja ZS z dne 3. 2. 2016 se je zaključila ob 16.30. 
 
 
 
 
Zapisala:                                                                                    
Anja Bračko                                                                           prof. dr. Franc Strle 
koordinatorka ZS                                                        predsednik Zdravstvenega sveta 
 
 
 
 


